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  - Po meni ne fali nam ništa ni ovako ni onako, šta tu sada treba igrati neke igre i menjati. Lično
poštujem i jedan i drugi Božić i sve vrste vere, ništa mi ne smeta. Moje lično mišljenje je da to
pitanje i ne treba da se nameće, sve je i ovako korektno.  

 1 / 1


